

P2P DISPATCH

PATHWAYS TO PROSPERITY eBULLETIN



Promoting Welcoming Communities Toolkit

Compendium of Practices Related to Access to Suitable Health Care, Including Mental Health Care

Pathways to Prosperity is pleased to announce the release of a new compendium of practices and programs addressing a central characteristic of a welcoming community – [Access to Suitable Health Care, Including Mental Health Care](#). This tool provides an overview of the characteristic and details of relevant practices for immigrants in the following areas:

- Primary care and community health services
- Mental health and addiction services
- Navigation of the healthcare system
- Health promotion
- Specialized health-related services
- Sexual and reproductive health services
- Gender-based violence prevention services
- Resources and training for individuals and institutions working with immigrants

For each practice we provide:

- The name of the practice, and the name and type of lead organization(s)
- Links to relevant websites, key documents, and media describing each practice
- A description of the practice, including: a) an overview and goals, and b) key features

Call for New Members for the P2P Standing Committees

Have you thought about joining a P2P Standing Committee? Now is your chance!

The Pathways to Prosperity Standing Committees provide advice on P2P activities, lead projects, and plan events central to their areas of focus. They offer the opportunity to meet and collaborate with others across the country who have similar priorities and interests. Standing Committee members include representatives of the settlement sector, Local Immigration Partnerships, Réseaux en immigration francophone, government, and academic researchers.

The P2P Standing Committee on Northern, Rural, and Remote Communities is seeking 3-4 new members, with a particular preference for representatives from British Columbia and Quebec, and a few representatives who are French-speaking. For further information and to apply to join the committee, please send your resume to natalyab@nipissingu.ca by

- Tags to identify: (i) the target recipients or audience, (ii) location in which the practice is currently established, and (iii) size(s) of communities in which the practice is currently implemented

In the coming months, we will continue to release practices relevant to each of the characteristics of a welcoming community on a rolling basis.

[More Information](#)



Video and Graphic Recordings from the P2P 2024 National Conference and the P2P-FCFA Conference for LIPs and RIF Now Available on the Virtual Conference Platform

On November 25-27, 2024, the Pathways to Prosperity Partnership held its 12th Annual National Conference – [Supporting Newcomers to Canada: A Roadmap to Inclusive Collaboration for Collective Impact](#). More than 875 service providers, LIPs and RIF, government representatives, researchers, and other interested parties from across the country were in attendance in person, with an additional 380 attending virtually. Video and graphic recordings from the main sessions at both the Main Conference and the Conference for Local Immigration Partnerships and Réseaux en immigration francophone are now available on the virtual conference platform, which remains open to all registered attendees. Video recordings are also available for all virtual workshops and roundtables. If you have forgotten your login credentials, please email communications@p2pcanada.ca.

[Login — Conference Platform](#)

January 27, 2025.

The P2P Standing Committee on Immigration to Francophone Minority Communities is seeking 3 new members who are dedicated to working on immigration to Francophone minority communities. For further information and to apply to join the committee, please send your resume to immigration@fcfa.ca by January 27, 2025.

Selection of Photos from Each Day of the Conference

A selection of photographs from each day of the Main Conference and the Conference for Local Immigration Partnerships and Réseaux en immigration francophone is now available for all to enjoy.



Share This Email



Share This Email



Share This Email

LA DÉPÊCHE VVP

BULLETIN ÉLECTRONIQUE DE VOIES VERS LA PROSPÉRITÉ



Promouvoir des communautés accueillantes : boîte à outils

Catalogue de pratiques concernant l'accès à des soins de santé adéquats, y compris les soins de santé mentale

Voies vers la prospérité a le plaisir d'annoncer la publication d'un nouveau catalogue de pratiques et de programmes portant sur une caractéristique centrale d'une communauté accueillante : [l'accès à des soins de santé adéquats, y compris des soins de santé mentale](#). Cet outil offre une vue d'ensemble de la caractéristique et des détails sur les pratiques pertinentes pour les immigrants dans les domaines suivants :

- Soins primaires et services de santé communautaire
- Services de santé mentale et de toxicomanie
- Navigation dans le système de santé
- Promotion de la santé
- Services de santé spécialisés
- Services de santé sexuelle et reproductive
- Services de prévention de la violence fondée sur le genre
- Ressources et formation pour les personnes et les institutions travaillant avec les immigrant.e.s

Pour chaque pratique, nous fournissons :

- le nom de la pratique, ainsi que le nom et le type d'organisation(s) chef(s) de file

Appel à de nouveaux membres pour les comités permanents de VVP

Avez-vous pensé à rejoindre un comité permanent de VVP? C'est l'occasion ou jamais!

Les comités permanents de Voies vers la prospérité fournissent des conseils sur les activités de Voies vers la prospérité, dirigent des projets et planifient des événements dans leurs domaines de prédilection. Ils offrent la possibilité de rencontrer et de collaborer avec d'autres personnes à travers le pays qui ont des priorités et des intérêts similaires. Les membres des comités permanents comprennent des représentants du secteur de l'établissement, des Partenariats locaux en matière d'immigration, des Réseaux en immigration francophone, des gouvernements et des chercheurs universitaires.

Le comité permanent sur les communautés du Nord, rurales et éloignées de VVP est à la recherche de 3 à 4 nouveaux membres, avec une préférence particulière pour les représentants de la Colombie-Britannique et du Québec, et quelques représentants

- des liens vers des sites web, des documents clés et des médias pertinents décrivant chaque pratique
- la description de la pratique, y compris : a) vue d'ensemble et objectifs, et b) caractéristiques principales
- des étiquettes permettant d'identifier : (i) les destinataires ou le public cible, (ii) le lieu où la pratique est actuellement mise en place, et (iii) la taille des communautés dans lesquelles la pratique est actuellement mise en œuvre.

Dans les mois à venir, nous continuerons à publier régulièrement des pratiques correspondant à chacune des caractéristiques d'une communauté accueillante.

Lire plus



Les enregistrements vidéo et graphiques de la Conférence nationale 2024 de VVP et de la Conférence pour les PLI et les RIF de VVP-FCFA sont maintenant disponibles sur la plateforme virtuelle de la conférence

Du 25 au 27 novembre 2024, le Partenariat Voies vers la prospérité a tenu sa 12e conférence nationale annuelle - [Soutenir les nouveaux arrivants au Canada : une feuille de route pour une collaboration inclusive en vue d'un impact collectif](#). Plus de 875 fournisseurs de services, PLI et RIF, représentants gouvernementaux, chercheurs et autres parties intéressées de tout le pays étaient présents en personne, et 380 autres ont assisté virtuellement à la conférence. Les enregistrements vidéo et graphiques des séances principales de la conférence principale et de la conférence pour les Partenariats locaux en matière d'immigration et les Réseaux en immigration francophone sont désormais disponibles sur la plateforme de la conférence virtuelle, qui reste ouverte à tous les participants inscrits. Des enregistrements vidéo sont également disponibles pour tous les ateliers et tables-rondes virtuels. Si vous avez oublié vos

francophones. Pour plus d'informations et pour poser votre candidature, veuillez envoyer votre CV à natalyab@nipissingu.ca avant le 27 janvier 2025.

Le comité permanent sur l'immigration dans les communautés francophones en situation minoritaire de VVP est à la recherche de trois nouveaux membres qui se consacrent à l'immigration dans les communautés francophones en situation minoritaire. Pour plus d'informations et pour poser votre candidature, veuillez envoyer votre CV à immigration@fcfa.ca avant le 27 janvier 2025.

Sélection de photos de chaque journée de la conférence

Une sélection de photos de chaque journée de la Conférence principale et de la Conférence pour les Partenariats locaux en matière d'immigration et les Réseaux en immigration francophone est maintenant disponible pour le plaisir de tous.



identifiants de connexion, veuillez envoyer un courriel à communications@p2pcanada.ca.

Rejoindre - plateforme virtuelle



Partager cet e-mail



Partager cet e-mail



Partager cet e-mail

Contact us and follow us on social media / Contactez-nous et suivez-nous sur les médias sociaux



Funded by:



Immigration, Refugees
and Citizenship Canada

Financé par :

Immigration, Réfugiés
et Citoyenneté Canada

Pathways to Prosperity Partnership | c/o University of Western Ontario | London, ON N6A 5C2 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!